

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced in Ottawa today that Canada has deposited with the International Labour Office the Instrument of Ratification of the International Labour Organization's convention covering equal remuneration for men and women workers for work of equal value.

The ILO Convention, No. 100, seeks to promote the principle that there shall be no discrimination in remuneration of any sort payable to male and female workers for work of equal value.

In the absence of the Canadian Ambassador to the Office of the United Nations at Geneva, Mr. W. H. Barton, who is presently serving in New York, the Instrument of Ratification was presented to ILO Director General Wilfred Jenks by Mr. J. Mainwaring, Director of the International Labour Affairs Branch of the Canadian Department of Labour. Mr. Mainwaring is currently in Geneva chairing the 188th session of the Governing Body of the International Labour Office, having been elected to this high office at last June's International Labour Conference.

* * *

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Mitchell Sharp, annonce aujourd'hui à Ottawa que le Canada a déposé auprès du Bureau international du Travail les instruments de ratification de la Convention de l'OIT touchant le salaire égal pour les hommes et les femmes accomplissant un travail identique.

La Convention n° 100 de l'OIT vise à appuyer le principe à l'effet qu'il n'existe pas de différence dans les salaires payés aux hommes et aux femmes accomplissant des travaux identiques.

En l'absence de l'Ambassadeur du Canada près le Bureau des Nations Unies à Genève, M. W. H. Barton, actuellement à New York, M. J. Mainwaring, Directeur des Affaires internationales du Travail au Ministère du Travail du Canada, a remis les instruments de ratification au Directeur général de l'OIT, M. Wilfred Jenks. M. Mainwaring est actuellement à Genève à titre de Président de la 188^{me} session du Conseil d'Administration du Bureau international du Travail, à la suite de son élection à ce haut poste lors de la Conférence internationale du Travail au mois de juin dernier.